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استفاده از تهدید و شبح جنگ یکی از شگردهای معمول در دنیای سیاست 
برای ایجاد هراس و پیشبرد اهداف است که بارها علیه ایران اسلامی تجربه 
شده و وقتی از سوی دشمنانی چون امریکای جنایتکار و برخی دولت های 
اروپایی متحد آنان باشد، در پیوند با شکست های تاریخی در برابر قدرت های 
جهانی احتمال باورپذیری بیشتری هم دارد. چنین شگردی بارها از سوی 
امریکا و رژیم  صهیونیستی به کار گرفته شده و البته به برکت روحیه انقلابی 
برآمده از مکتب جهادی امام و رهبری و همچنین توان بازدارندگی و قدرت 

نظامی کشورمان رنگ باخته و جدی گرفته نشده است.
اما شوربختی آنجاست که گاه برخی از عناصر سیاسی مرعوب و یا خدعه گر 
داخلی نیز برای دستیابی به اهداف خود با القای خطر جنگ و تهدید دشمن، 
به ویژه شبح جنگ احتمالی امریکا با حضور امثال ترامپ در رأس قدرت و 
همراهی و تحریک صهیونیست ها و آل سعود را به کار گرفته و سعی دارند با 
ایجاد هراس در افکار عمومی و ایجاد چالش های ساختگی مسئولان عالی 
و وفاداران نظام را برای پذیرش برخی سیاست های سازشکارانه و مرعوبانه 
تحت فشار قرار دهند. به عنوان مثال الزامی معرفی کردن پذیرش برجام و 

حتی اف ای تی اف با تکیه بر چنین حربه ای دنبال شده و می شود.
حال آنکه در بیانیه گام دوم انقلاب، رهبر حکیم و فرزانه انقلاب به  زیبایی 
پاسخ این ش��گرد خبیثانه را اینچنین داده است: »ایران مقتدر امروز هم 
مانند آغاز انقلاب با چالش های مستکبران روبه رو است اما با تفاوتی کاملًا 
معنی دار. اگر آن روز چالش با امریکا بر سر کوتاه کردن دست عمال بیگانه 
یا تعطیلی سفارت رژیم صهیونیستی در تهران یا رسوا کردن لانه جاسوسی 
بود، امروز چالش بر سر حضور ایران مقتدر در مرزهای رژیم صهیونیستی و 
برچیدن بساط نفوذ نامشروع امریکا از منطقه غرب آسیا و حمایت جمهوری 
اسلامی از مبارزات مجاهدان فلسطینی در قلب سرزمین های اشغالی و دفاع 
از پرچم برافراشته حزب الله و مقاومت در سراسر این منطقه است. و اگر آن 
روز مشکل غرب جلوگیری از خرید تس��لیحات ابتدایی برای ایران بود، 
امروز مشکل او جلوگیری از انتقال سلاح های پیشرفته ایرانی به نیروهای 
مقاومت است و اگر آن روز گمان امریکا آن بود که با چند ایرانی خودفروخته 
یا با چند هواپیما و بالگرد خواهد توانست بر نظام اسلامی و ملت ایران فائق 
آید، امروز برای مقابله سیاسی و امنیتی با جمهوری اسلامی، خود را محتاج 
به یک ائتلاف بزرگ از دهها دولت معاند یا مرعوب می بیند و الته بازهم در 

رویارویی، شکست می خورد.«
القای خطر جنگ  و استفاده از هراس افکنی از قدرت نظامی دشمن برای 
پیشبرد اهداف سیاسی و تحمیل خواس��ته های زورگویانه در برخورد با 
واقعیت هایی چون؛ 1- برخورداری جمهوری اس��لامی از توان نظامی و 
تسلیحات راهبردی که به آن بازدارندگی می دهد ؛2- برخورداری ایران 
اسلامی از عمق منطقه  ای و حمایت مقاومت گسترده منطقه ای که امکان 
ضربه به دشمن را در خارج از مرزها فراهم می کند و 3- ناتوانی دشمن از 
تشکیل ائتلاف قدرتمند که ائتلاف عربی و ائتلاف نامرئی در جنگ نیابتی 
سوریه نمونه آن است، بی اثر شده و لذا تنها یک شگرد نخ نما و تکراری است 

که تنها می تواند عناصر مرعوب یا ناآگاه را تحت تأثیر قرار دهد.
توسل امریکا و برخی کشورهای متحد منطقه ای اش به پادوهای روسیاه 
داخلی و گروهک های ضدانقلابی برای اقدامات ایذایی و تروریستی ناشی از 
همین تغییر وضعیت است که درواقع نوعی فرار از مواجهه به دلیل هزینه های 
سنگین احتمالی بوده که البته اثربخشی آن هم از قبل معلوم و در همان دوران 

اولیه پیروزی انقلاب به آزمایش گذاشته و معلوم شده است.
اختصاص یک فراز از بیانیه گام دوم انقلاب به این موضوع، انتقال دانسته 
و تجربه ای گران سنگ به نسل امروز است که با واقع بینی صادقه بتواند بر 
این شگرد سوخته دشمن فائق آمده و دشمنان را در استفاده از این خدعه 
برای پیشبرد اهداف ناکام گذارند. البته بیشتر از جوانان برخی بازیگران و 
مسئولان سیاسی محافظه کار یا ناآگاه از توان بازدارندگی مدافعان نظام 

نیازمند این آگاهی و توجه  هستند.

رسول سنايی راد

رهبر انقلاب در ديدار دست اندركاران كنگره بزرگداشت شهداي استان كرمان:

هدف دشمن در جنگ نرم ترساندن مردم است

راز اقتدار یك ملت حضور جسورانه در میدان هاست

امروز همه تلاش دش�منان ملّت ايران در جنگ 
نرم چيست؟ اين است كه ملّت ايران را اندوهگين 
و نااميد و ترس�يده و مانند اينها بكنن�د، وادار 
كنند ملّت ايران را كه از ورود در ميدان بترسد، 
مأيوس باشد؛ پيام شهدا نقطه مقابل اين است. 
دفتر حفظ و نش��ر آثار حض��رت آیت الله العظمی 
خامنه اي روز پنج شنبه، بیانات رهبر معظم انقلاب در 
دیدار دست اندرکاران کنگره شهداي استان کرمان را 

منتشر کرد که متن کامل آن به این شرح است. 
بسم الله الرّحمن الرّحیم

والحم��دلله ربّ العالمین و الصّلاه و السّ��لام علي 
سیدنا محمّد و آله الطّاهرین و لعنه الله علي اعدائهم 
اجمعین. اولاً خیلي تش��کر می کنم از شما آقایان 
محترم و ب��رادران عزیز به خاطر این اق��دام بجا و 
ان شاءالله مؤثر، یعني تکریم شهیدان و بزرگداشت 
نام مکرّم و مطهّر شهیدان. اینکه ما یک اقدام کننده 
را، یک حرکت کننده را بزرگ بداریم و به او اهمیت 
بدهیم، نه فقط تکریم او اس��ت و ن��ه فقط تکریم 
کار او اس��ت بلکه به معناي ایجاد تداوم در حرکت 
او است؛ این مهم اس��ت؛ از همه مهم تر این است. 
وقتي یک نفري می رود در میدان جهاد و ش��ما او 
را تکریم می کنید، سه کار انجام داده اید: یکي اینکه 
این مجاهد في سبیل الله را تکریم کرده اید، احترام 
کرده اید؛ یکي اینکه جه��اد را تکریم کرده اید؛ کار 
سوّم این است که ش��ما دیگران را به ادامه این راه 
تش��ویق کرده اید. این اتفّاقي اس��ت که در جنگ 
تحمیلي ما و دفاع مقدّس هشت ساله ما افتاد؛ یعني 
یک جواني رفت جبهه و شهید شد، پدر او، مادر او، 

مردم دیگر به نام او افتخار کردند، این موجب شد 
افراد زیادي به سمت میدان جهاد حرکت کنند و 
این راه ادامه پیدا کن��د. در دوران دفاع مقدّس، از 
رزمندگان با احترام یاد می شد؛ این موجب می شد 
که کسان زیادي میل به این حرکت و به این میدان 
پیدا کنند. خب، این یک اتفّاقي اس��ت که در دوره 
دفاع مقدّس افتاده، بعد از آن هم تا امروز کم و بیش 

این کار شده. 
توجّه داشته باشید که براي همین خاصیت سوّم، 
براي همین مسئله سوّم، مخالفین شما، دشمنان 
ش��ما، می خواهند یاد ش��هدا احیا نش��ود و شهدا 
تکریم نشوند؛ براي اینکه جاده  شهادت کور بشود، 
مسدود بشود، براي اینکه دیگران تشویق به حرکت 
مجاهدانه نکنند. دیده اند و تجربه کرده اند و ما و شما 
هم تجربه کرده ایم که وقتي نام شهدا، یاد شهیدان، با 
عظمت برده می شود، جوان امروز که نه دوره جنگ 
را دیده، نه دوره امام را دیده، نه خاطره اي از آن زمان 
دارد، وقتي مي فهمد که یک جای��ي در آن طرف 
منطقه و با هزاران فرسنگ فاصله دارند با دشمنان 
مي جنگند، عاشق حرکت به میدان جهاد مي شود، 
پا مي شود مي رود در حلب، در بوکمال، در زینبیه، بنا 
می کند جنگیدن و به شهادت هم مي رسد. ببینید! 
این به خاطر این اس��ت که شماها شهید را احترام 
کرده اید؛ چون شهادت مورد تکریم قرار گرفته، این 
به طور طبیعي حرکت ش��هادت طلبانه را، حرکت 

مجاهدانه را در کشور تقویت می کند. 
    راز اقتدار يك ملت 

راز اقتدار یک ملّت هم همین اس��ت که جوانانش، 

افراد فعّالش، در میدان ها دلیر وارد بشوند، گستاخ 
)جسور و بي پروا( وارد بشوند، نترسند. نه اینکه حتماً 
باید مردان ما شهید بشوند؛ نه، دنبال این نیستیم؛ 
دنبال این هس��تیم که همه ماه��ا در عرصه هاي 
گوناگون و دش��وار، قدرت این را داشته باشیم که 
سینه مان را سپر کنیم، قدرت این را داشته باشیم 
که ایستادگي کنیم؛ این مهم است؛ اگر این ]جور[ 
شد، این ملّت پیروز اس��ت، این ملّت مقتدر است، 
این ملتّ هرگز ذلیل نمی شود، کسي نمی تواند او 
را زیردست خودش قرار بدهد. ببینید یاد شهیدان 

چقدر مهم است!
خب، ای��ن مطالبي که آقای��ان ذک��ر کردند، این 
کارهایي که انجام گرفته، کارهاي خوب و متنوّعي 
اس��ت و خوب انتخاب کرده اید؛ کارهاي مختلفي 
اس��ت که هم جنبه هنري، هم جنب��ه علمي، هم 
جنبه تبلیغي، هم جنبه خدماتي، همه را مراعات 
کرده اید و کارهاي خوبي انجام گرفته و ان شاءالله که 
بتوانید به بهترین وجهي این کار را تمام کنید. مهم 
این است که ما به این توجّه کنیم که پیام شهیدان 
به ما چیست؛ این مهم است. وَیستَبشِرونَ باِلذَّینَ 
لمَ یلحَقوا بهِِم مِن خَلفِهِم الَّا خَوفٌ عَلیَهِم وَ لا  هُم 
یحزَنون؛این پیام شهیدان است. امروز همه تلاش 
دشمنان ملّت ایران در جنگ نرم چیست؟ این است 
که ملتّ ایران را اندوهگین و ناامید و ترسیده و مانند 
اینها بکنند، وادار کنند ملتّ ایران را که از ورود در 
میدان بترسد، مأیوس باشد؛ پیام شهدا نقطه مقابل 
این است: الَّا خَوفٌ عَلیَهِم وَ لا  هُم یحزَنون؛ خوف و 

حزن برداشته است در میدان شهادت. 

    پيام هميشگي شهيدان
این پیام، پیام روز اوّل ش��هیدان نیس��ت که خیال 
کنیم مثلًا 3۰ سال، 3۵ سال است شهید شده؛ نه، 
این پیام، پیام همیشگي شهیدان است؛ یعني آنها 
در جوار قدس الهي و نعمت الهي هم که هس��تند، 
مرتبّ دارند به ما پیام می دهند، بشارت می دهند: 
وَیستَبشِرونَ باِلذَّینَ لمَ یلحَقوا بهِِم مِن خَلفِهِم الَّا 
خَوفٌ عَلیَهِم وَ لا  هُم یحزَنون؛ این پیام شهدا است. 
اگر وارد میدان مبارزه بشویم - یعني همان چیزي 
که دشمنان ما از آن مي ترسند و واهمه دارند- باید 
بدانیم که خداي متعال بیم و ت��رس و اندوه را از ما 
دور می کند؛ کما اینک��ه در دوره دفاع مقدّس هم 
همین جور بود. آن کساني که مي رفتند جبهه و یک 
مدّتي آنجاها بودند، وقتي که مي خواستند به محیط 
خانواده و شهر برگردند، محیط شهر برایشان سنگین 
بود یعني واقعاً برایشان فشار داشت؛ ]در صورتي که[ 
آنجا برایشان مثل بهشت بود؛ یک معنویتي بود، یک 
روحانیتي بود، خوش بودند -خوشِ به معناي روحي 
و معنوي و غرق در ذکر الهي بودن - این جوري بودند. 
جوان ها آنجا واقعاً در زیر رگب��ار، زیر خمپاره، زیر 
ترکش لذّت می بردند که این هم خاصیت فداکاري 
است، خاصیت حضور در میدان مبارزه لله و جهاد 
في  سبیل الله است. وقتي مي آمدند داخل شهر و این 
ارتباطات و انتظامات شهري و مناسبات گوناگوني 
را که در محیط ها هس��ت مي دیدند، غالباً دلشان 
می گرفت، به ما هم مي گفتند، واقعش هم همین 
بود؛ این به خاطر این است که آنجا صفا هست، آنجا 
معنویت هست، آنجا بهشت است؛ مصداق کامل »لا 

خَوفٌ عَلیَهِم وَ لا  هُم یحزَنون« آنجا است. 
خب، الحمدلله مردم کرمان ه��م امتحان خوبي 
داده اند در طول زمان. بنده خاطرات خیلي خوبي 
دارم از کرمان و مردم کرم��ان و علماي کرمان و 
جوان هاي کرمان؛ از قبل از انقلاب، از س��ال ۴2 
و ۴3 که ما با کرمان ارتب��اط پیدا کردیم و رفت  و 
 آمد کردیم، آنجا همیش��ه همین جور بوده: مردمِ 
علاقه مند، مؤمن، شریف، واقعاً نجیب که در خطّ 
درست حرکت کردند؛ یعني عامه  مردم این جور 
بودند؛ بحمدالله عناصر برجسته اي هم بین اینها 
پیدا شدند؛ بین علمایش��ان هم واقعاً همین جور 
]است[. علمایي که ما دیدیم در کرمان، مردماني 
]بودند[ بس��یار خوب، مؤمن، علاقه مند، نجیب. 
نجابت کرماني ها ]معروف اس��ت[. امروز هم که 
خب الحمدلله مردم کرمان در خدمت اسلام و در 
خدمت انقلاب هستند و هر چه بیشتر باید تلاش 
کنند، کار کنند - بخص��وص جوان ها، مخصوصاً 
جوان ها - براي اینکه بتوانند س��هم خودشان را 
در پیشرفت کشور ان ش��اءالله ادا کنند، همچنان 
که در گذشته ادا کردند. و ما هم دعا مي کنیم که 
خداوند متعال به همه شماها توفیق بدهد و بتوانید 
این وظایف بزرگ را از جمله این کار بزرگداشت را 
به بهترین وجهي ان شاءالله انجام بدهید. خداوند 

ان شاءالله شماها را حفظ کند.
 والسّلام علیکم و رحمه الله و برکاته

      فارس: عزت الله ضرغامي، عضو شوراي عالي انقلاب فرهنگي با بیان 
اینکه جمهوري اسلامي براي اصل استقلال خود هزینه مي دهد، گفت: 
استقلال نقطه قوت ماست ولي خیلي ها، افراد مشهور در این سال ها سعي 
کرده اند براي وابستگي تئوري پردازي کنند، در ستایش وابستگي حرف ها 

زده اند و دکترین ها ارائه داده اند. 
      جوان: مصطفي میرسلیم، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در 
صفحه شخصي خود نوشت: با بررسی سوابق و اسنادFATF که پالرمو و 
CFTهم جزو آن است به این یقین رسیدم که استکبار و در رأس آن امریکا، 
آن معاهدات بین المللی را وسیله و ابزار سیاسی تسلط بر ایران قرار داده و 

بنابراین برای جلوگیری از خودتحریمی، نباید به آن بپیوندیم. 
      عباسعلي کدخدایي، سخنگوي شوراي نگهبان در صفحه توئیتر خود 
در نقدي کنایه آمیز به مخالفان شوراي نگهبان و نظارت استصوابي نوشته 
است: »هر وقت من انتخاب نشوم، انتخابات مهندسي شده است. هر وقت 
من تأیید نشدم، نظارت قانوني بد اس��ت، اما هر وقت تأیید شدم دیگر نه 
انتخابات مهندسي شده اس��ت و نه نظارت استصوابي بد است. این یعني 
قانون به کنار، هر چه باب میل من است انجام شود. حکایت همان است که 

گفته مرگ خوبه ولي براي همسایه!«

ژه
وی

 ماهیگیریازآبگلآلوداستعفا 
برخي رس��انه هاي اصلاح طلب همه تلاش ش��ان را کردند 
تا از آبي که محم��ود واعظي )رئیس دفت��ر رئیس جمهور( 
و محمدجواد ظریف گل آلود کرده اند، بیش��ترین اس��تفاده 
 FATF و در کل CFT را براي فضاس��ازي به نفع پالرم��و و
انجام دهن��د. روزنامه س��ازندگي در یادداش��تي آورده که: 
»صحبت هاي ظریف در مورد پالرمو و CFT که گفت من اگر 
اصرار کنم من را متهم به خیانت و وطن فروش��ي مي کنند، 
نشان داد که ایشان خشم عمیقي از عدم موفقیت این لوایح 

داشته و دلیل اصلي استعفایش این فشارها بوده است«. 
در حالي که در متن هاي رسمي و غیررسمي منتشر شده در 
مورد استعفاي ظریف حرفي از لوایح FATF نیست، روزنامه 
سازندگي صراحتاً مدعي مي شود که دلیل اصلي استعفاي 
ظریف فش��ارها در مورد پالرم��و و ... بوده اس��ت. همه این 

فضاسازي براي ماهي گرفتن از آب گل آلود استعفاست. 
اما فقط روزنامه سازندگي نیست که این خط دروغ را دنبال 
مي کند. روزنامه ش��رق هم در یادداشتي به قلم محمد تقي 
فاضل میب��دي با عنوان »ن��ه به اس��تعفاي ظریف« تلاش 
کرد اس��تعفا را مرتبط با این لوایح بداند: »از روزي که بحث 
FATF مطرح شده و ایران براي ادامه معاملات بانکي نیازمند 
همراهي با تصمیمات جهاني است، باز هم مخالفان برجام در 
مقام مخالفت با پذیرش لوایح چهارگانه گروه ویژه اقدام مالي 

برآمده اند... موانع موج��ود، کار را براي دکتر ظریف و وزارت 
خارجه دشوار کرده است«. 

همچنین روزنامه اعتماد در یادداشتي به قلم الیاس حضرتي، 
مدیرمسئول روزنامه و نماینده عضو فراکسیون امید نوشت: 
»آقاي ظریف… صحنه را به نفع چه کساني خالي مي کنید؟ 
کساني که نش��ان داده اند نه مصلحت را تشخیص مي دهند 
و نه حکمتي در کارش��ان هس��ت و نه ع��زت واقعي را پاس 
مي دارند…همین ها هستند که اکنون مانع تصمیم گیري 
مستقل نهادهاي رسمي کشور در حوزه FATF شده اند و یک 
بحث کارشناسانه تخصصي را به سطح نازل کوچه و خیابان و 
پیامک و شعار تنزل داده اند و با فضاسازي جلوي یک تصمیم 
درست را گرفته اند. « روزنامه ایران نیز در یادداشتي به قلم 
عباس عبدي با حمله به شوراي نگهبان نوشت: »این حد از 
تنوع و تضاد در مراجع تصمیم گیري در روابط خارجي مطلقاً 
قابل پذیرش نیس��ت. باید دروازه ورود و خروج به این حوزه 
فقط منحصر به وزارت خارجه کشور شود... اگر از این زاویه 
نگاه کنیم اصل اس��تعفاي آقاي ظریف، نوعي هشدار جدي 

نسبت به تبعات این وضع نابسامان است«. 
آنچه روشن اس��ت آنکه رس��انه هاي جریان حامي ظریف با 
یک الگوي مش��خص و البته هماهنگ ب��ا یکدیگر در صدد 
دلیل تراش��ي کاذب براي استعفاي ظریف هس��تند تا هم 
افکار عمومي را از دلیل اصلي یعني اختلافات داخلي دولت 

روحاني منحرف کند و ه��م موضوع FATF طبق آنچه خود 
مي خواهد پیش ببرد. حامیان دولت در جلس��ه  بررسي این 
لوایح در مجلس خواستار فرصت بیشتر و جلسات بعدي براي 

بررسي آن شدند. 

 رئیسیعوضشد؟
روزنامه ش��رق در مطلبي به قلم ش��هاب الدین طباطبایي 
خاطرات عباس معروفي از ملاقات با ابراهیم رئیسي در مقام 
دادستان تهران را بازگو مي کند که سراسر تعریف و تمجید از 
رئیسي است و حتي تأکید بر خوش تیپي آخوند جوان دهه 
هفتاد دارد. حتي از قول فاضل میبدي مي نویسد که »من تا 
الان چیز بدي از آقاي رئیس��ي ندیده ام. رفتارش هم در آن 
زمان با مردم ملایم بود و اصلًا روحیه خشني نداشت.« شرق 
یادداشت دیگري هم به قلم نعمت احمدي دارد که رئیسي 
را گزینه مناس��ب دستگاه قضا مي داند. س��ؤالی که براي هر 
مخاطبي طبیعتاً پیش مي آید، این اس��ت که آیا این همان 
رئیس��ي اي نیس��ت که در انتخابات 96 او را تندرو و خشن و 
حامي اعدام ش��کنجه معرفي کردید؟! چط��ور ناگاه حامي 
رئیس��ي ش��دند و از مهرباني و رأفت و عطوفت او یادداشت 
مي نویسند؟ روشن نیست اصلاح طلبان در شرق چه نقشه اي 
در سر دارند که ناگاه از مخالفان سرسخت رئیسي تبدیل به 

حامیان او شدند؛ همه چیز مشکوك است!

نامه  بسيج دانشجويي   به رئيس مجمع تشخيص
 مقابل این نسبت دروغ بایستید

بس�يج دانش�جويي هف�ت دانش�گاه ب�زرگ ته�ران در واكنش به 
اظهارات اخير رئيس جمه�ور از آيت الله آملي لاريجاني خواس�تند 
از حيثي�ت مجم�ع تش�خيص مصلح�ت نظ�ام در مقاب�ل ادعاهاي 
دروغ به عن�وان رئيس مجم�ع و عضو ش�وراي نگهبان دف�اع كند. 
به گزارش فارس، در این نامه خطاب به آیت الله آملي لاریجاني آمده است: 
مستحضر هستید که آقاي روحاني به عنوان ریاست جمهوري اسلامي ایران 
در ضمن اظهاراتي در روز سه شنبه در جمع مدیران بانکي کشور در مجمع 
عمومي بانک مرکزي با ادبیاتي دور از شأن از رئیس جمهور جمهوري اسلامي 
به عنوان حامي قانون و ساختارهاي رسمي انقلاب اسلامي، با اشاره به عدم 
تصویب لوایح استعماري پالرمو و CFT در مجمع تشخیص مصلحت نظام، 
در خصوص این رکن قانوني ساختار نظام گفتند: »نمی شود کشور را به دست 
1۰ تا 2۰ نفر داد. صاحب این کشور، این ملت است. گفتید واقعیت ها را به 
مردم نمي گویند؛ تا مشکل پیش مي آید، مي گویند مدیریت دولت؛ ما بودیم 
یا شما که این مشکل را به وجود آوردید؟ تصمیم گیر در این کشور یا مجلس 

است یا دولت یا رهبري. «
حال که به همت جنبش دانشجویي و عموم مردم انقلابي در سراسر کشور، 
حرکتي همگاني در مقابله با تحمیل این کنوانسیون هاي استعماري به کشور 
عزیزمان ایجاد شده است و بحمدالله اعضاي مجمع نیز صداي مخالفت مردم 
و رهبري را شنیده اند و به مخالفت قیام کرده اند نباید اجازه دهید افرادي که 
پنج سال و نیم است کشور را معطل ایده رنگ و رو رفته غرب گرایانه خود 
کرده اند بار دیگر با اجراي فرامین غربي ها کش��ور را دربرابر تحریم ها خلع 
سلاح کنند. بنابراین از جنابعالي که معتمد رهبري هستید انتظار داریم 
جلوي اینگونه حملات به اعضاي محترم مجمع تشخیص مصلحت نظام را 
گرفته تا اعضا بتوانند بدون فشارهاي دولتي تصمیم درست را اتخاذ کنند.  از 
سویي دیگر آقاي روحاني در ادامه صحبت هاي شان اضافه مي کنند: »تمام 
کشورهاي دنیا در این گروه-FATF- شرکت کرده اند؛ یعني هیچ کدام عقل 
نداشته اند؟ دولت و مجلس ایران هم که تصویب کرده اند، تدبیر نداشته؟ 
شوراي نگهبان هم که امضا کرده، تدبیر نداشته؟ اینکه نمي شود. رهبري 

چند بار گفته اند من با لوایح چهارگانه مشکلي ندارم!«
کما اینکه مطلعید این سخنان کذب محض بوده و رئیس جمهور به شوراي 
محترم نگهبان و رهبري علناً نس��بت دروغ داده اند. علاوه بر آن لازم است 
متذکر شویم که ادعاي عضویت تمام کشورها در این کارگروه کاملاً غلط و 
فریب دهنده است. در واقع نه تنها تمام کشورهاي دنیا عضو کارگروه مالي 
FATF نیستند بلکه اکثریت کشورهاي جهان نیز در این کارگروه حضور 
ندارند. از طرفي برخلاف سخن رئیس جمهور، جنابعالي به خوبي مستحضر 
هستید که شوراي نگهبان دو کنوانسیون پالرمو و CFT را تصویب نکرده 
بلکه رد نموده است. رهبري نیز بارها مخالفت خود با تصویب کنوانسیون هاي 
استعماري خارجي را بیان کرده اند و در این مورد هم نظر ایشان مشخص 
است کما اینکه صریحاً اعلام فرمودند و صرفاً با طي روال قانوني بررسي این 
لوایح اظهار موافقت کردند. در بخش پایاني این نامه خطاب به آملي لاریجاني 
تصریح شده است: شاید آقاي روحاني با جایگاه مجمع تشخیص مصلحت 
نظام آشنایي کامل نداشته باشند، لکن با جایگاه و حدود اختیارات شوراي 
نگهبان و قوه قضائیه آشنایي کامل دارند. دروغ بستن به شوراي نگهبان و 
ادعاي موافقت رهبري با این کنوانسیون ها جهت فشار به مجمع تشخیص 
و فریب افکار عمومي و همچنین مخدوش نمودن جایگاه این نهاد از سوي 
ریاس��ت جمهوري ایران اس��لامي امري غیرقابل چشم پوش��ي است و از 
جنابعالي به عنوان ریاست مجمع تشخیص مصلحت و عضو شوراي نگهبان 
درخواست برخورد مقتضي با ایش��ان را داریم تا عاملي براي سوءاستفاده 

دشمنان داخلي و خارجي نگردد. 

  گزارش

با حضور رهبر معظم انقلاب
مراسم ترحیم آیت الله مؤمن برگزار شد

مراسم ترحيم و بزرگداشت عالم رباني و فقيه پارسا آيت الله محمد 
مؤمن قمي، عضو فقيد ش�وراي نگهبان صبح پنج ش�نبه با حضور 
رهبر معظم انقلاب اسلامي در حسينيه امام خميني)ره( برگزار شد. 
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر مقام معظم رهبري در این مراسم که 
اعضاي خانواده و بس��تگان آیت الله مؤمن، رؤساي قواي مقننه و قضائیه، 
رئیس مجلس خبرگان، مسئولان، علما و روحانیون و قشرهاي مختلف 
مردم حضور داشتند، قاریان قرآن، آیاتي از کلام الله مجید را تلاوت کردند 
و ذاکران اهل بیت )علیهم الس��لام( به مداحي پرداختند. در این مراسم 
همچنین حجت الاسلام صدیقي در سخناني با اشاره به جایگاه برجسته 
علم و عالمِ از منظر اسلام، آیت الله مؤمن را فقیهي مبرّز و با تقوا خواند که 
با وجود قرار داشتن در جایگاه بلند علمي، هرگز در اداي وظایف و تکالیف 

خود در قبال انقلاب اسلامي کوتاهي نکرد. 

خطيب نماز جمعه تهران: 
اسد، عزت و روابط عمیق با ایران را 

با پول معاوضه نكرد
خطيب نم�از جمعه تهران با بيان اينكه بش�ار اس�د ع�زت و روابط 
عميق راهبردي س�وريه و ايران را با پول معاوضه نك�رد، گفت: اين 
سفر تحولي در انسجام و هماهنگي جبهه مقاومت و ايستادگي آن 
در برابر ائتلاف امريكا و كش�ورهاي وابس�ته آن محسوب مي شود. 
به گزارش ایرنا، آیت الله محمدعلی موحدي کرماني با اشاره به سفر »بشار 
اسد« رئیس جمهور سوریه به تهران گفت: این سفر نشان از روابط عمیق دو 
کشور و قدرشناسي سوریه از حمایت هاي ایران به ویژه رهبر معظم انقلاب 
اسلامي است، به طوري که بشار اسد هدف س��فر خود را تشکر از ایران و 
تبریک حضوري چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب به رهبر معظم انقلاب 
اسلامي بیان کرد. خطیب نماز جمعه تهران همچنین گفت: این سفر پیام 
روشني به اسرائیل و هم پیمانان امریکا داشت که ایران در سوریه حضور 
خواهد داشت که تطمیع و تهدید و فشارهاي همه جانبه بر این تصمیم 
تأثیری ندارد. وي در ادامه به پیشنهاد های کشورهاي عربي به بشار اسد 
اشاره کرد و گفت: کشورهاي عربي پیشنهاد های بسیار فریبنده اي به وي 
داشتند تا از ایران فاصله بگیرد؛ پیشنهاد ۰۰2 میلیارد دلاري و تضمین 
ادامه حکومت بشار و خاندانش اما بشار استقلال کش��ور و عزت مردم و 
روابط عمیق و راهبردي دو کشور را با پول معاوضه نکرد و تسلیم تهدید ها 
هم نشد و براي همین این چنین مورد استقبال مقام معظم رهبري قرار 
گرفت. خطیب نماز جمعه تهران در بخش دیگري از سخنانش به بیانیه 
گام دوم رهبر انقلاب اسلامي گفت: گام دوم انقلاب که مقام معظم رهبري 
مطرح کردند بسیار مهم است و باید با راهکارهاي عملي، زمینه هاي تحقق 
آن را فراهم کنیم. خطیب نماز جمعه تهران از نخبگان و فرهیختگان هم 
خواست زمینه هاي عینیت بخشی بیانیه گام دوم را در عرصه هاي مختلف 

کشور فراهم کنند. 
آیت الله موحدي کرماني در بخش��ي دیگر از س��خنان خود اصلاح وضع 
معیش��تي مردم و عزم جهادي مبارزه با گراني لجام گسیخته سرسام آور 
را یکي از ضروریات امروز کش��ور عن��وان کرد و گف��ت: باید هزینه هاي 
جاري کاهش یابد و به منظور تقویت بنیه اقتصاد کش��ور املاك و اموال 
مازاد دولت و دستگاه هاي اجرایي به فروش برسد. برخي از واگذاري ها و 
خصوصی سازی ها مسئله دار و ش��ائبه برانگیز است. وي در ادامه سخنان 
خود به مسئله فضاي مجازي اش��اره کرد و اظهار داشت: آگاهان دلسوز 
نگرانند که در فضاي مجازي به اساس دین و اخلاق و انقلاب خدشه وارد 
مي شود. آیت الله موحدي کرماني خاطرنشان کرد: براي حفظ ارزش ها و 
اصول اسلامي و انقلابي باید روي اینترنت بومي و ایراني تمرکز کرد. همان 

کاري که چیني ها کردند ما هم مي توانیم. 

جانشين فرمانده كل سپاه: 
گام دوم انقلاب، نوبت تعقیب دشمن است

در گام اول انق�لاب دش�من را متوق�ف كردي�م و اكن�ون 
اس�ت.  دش�منان  تعقي�ب  نوب�ت  انق�لاب  دوم  گام  در 
به گزارش خبرنگار گروه دفاعي خبرگزاري تس��نیم، س��ردار سرتیپ 
حسین سلامي، جانش��ین فرمانده کل سپاه در ش��انزدهمین مجمع 
عمومي خیرین سلامت مؤسس��ه امدادگران عاشورا، اظهار داشت: هر 
جامعه اي با قلب هاي خود زندگي مي کند و قلب هایي که استوار باشند 
و نشکنند، جامعه را سرپا و پیروز نگه مي دارند و کساني که به دیگران 
کمک مي کنند، کار نبوي مي کنند. وي با اشاره به فلسفه غرب و فلسفه 
اسلامي، گفت: در غرب وقتي علم پیشرفت مي کند، ظرفیت انهدام بشر 

به وجود مي آید و بمب اتم و سلاح هاي شیمیایي ساخته مي شود. 
سردار سلامي با طرح این سؤال که چرا وقتي امریکا اقتصاد اول جهان 
است، با ۴۰ میلیون نفر زیرخط فقر روبه روست، عنوان کرد: تمام تلاش 
ترامپ این است که به قیمت فقیر شدن تمام جهان، امریکا را دوباره به 
اوج برگرداند. وي اضافه کرد: ایران اگرچه در تحریم اس��ت، اما فعالیت 
و نش��اط در آن جریان دارد و مردم براي زدودن فقر از چهره محرومان 
همه تلاش هاي خود را به کار مي گیرن��د و اجازه نمي دهند ناامیدي بر 
چهره جامعه بنشیند. ایران اسلامي به دنبال احیاي بشریت است. سردار 
سلامي بیان داشت: دشمنان تلاش دارند که جامعه ما شکسته، ناامید و 
مضطرب باشد، اما آنان بدانند که مردم ما محکم و مؤمن هستند و به رغم 
تیرهایي که دشمنان به س��وي ما پرتاب مي کنند، ایستاده و از شرافت 
و عزت خود دفاع مي کنند و به دنبال تحقق این هستند تا بشریت را از 
اسارت نجات دهند. وي با اشاره به توطئه ها و فشارهاي دشمنان گفت: 
در جنگ اقتصادي تحمیل شده از سوي دشمن، باید همه با هم نقش 
داشته و حضور داشته باشیم. انفاق در این مسیر به مانند یک عملیات 
جهادي است. اگر مي خواهیم نجات یابیم با توجه به قرآن باید انفاق کنیم 
و از هیچ دشمني نترسیم. جانشین فرمانده کل سپاه اظهار داشت: رهبر 
معظم انقلاب اسلامي فرمودند که از دشمنان نهراسید و ما پیروزیم. در 
گام اول انقلاب دشمن را متوقف کردیم و اکنون در گام دوم انقلاب نوبت 

تعقیب دشمنان است. 

       بسیج

رئيس سازمان بس�يج مس�تضعفين با بيان اينكه لازمه رفتار 
جهادي و  تفكر بسيجي اين است كه راه را براي جوانان باز كنيم، 
گفت: جهاد به معناي ايثار و فداكاري و ازخودگذشتگي است و با 
اتخاذ رويكرد جهادي است كه اعتلاي سازمان رقم خواهد خورد. 
به گزارش فارس، سردار غلامحسین غیب پرور در جمع مسئولان، 
جانشینان و مدیران دفاتر کانون هاي بس��یج اساتید سراسر کشور 
که روز پنج شنبه در دانش��گاه تهران برگزار شد، با تأکید بر اهمیت 
حضور اساتید دانشگاه در مس��اجد به عنوان پایگاه انقلاب و اسلام 
گفت: تعیین اولویت ها و نیز اثربخشي براي تمامي فعالیت هاي بسیج 
ضروري است. وي با اشاره به راه اندازي اندیشکده هاي راهبردي بسیج 
اساتید، افزود: از دل این اندیشکده ها باید راهبردهاي عملیاتي براي 

مسائل و  مشکلات کشور بیرون بیاید. 
س��ردار غیب پرور در ادامه گفت: رویکرد حلّ المس��ائلي در بسیج 

اساتید اتفاق مبارکي است و به اعتقاد بنده در کشور انقلابي را رقم 
خواهد زد. رئیس سازمان بسیج مستضعفین در ادامه تشکیل جبهه 
واحد انقلاب اسلامي را بسیار مهم دانست و تأکید کرد: نباید کار 
به جایي برسد که رهبر معظم انقلاب و فرمانده این جبهه شخصاً 
در مس��ائل جزیي ورود کنند. جفاکنندگان به جایگاه ولایت فقیه 
لزوماً ضد اّنقلاب نیس��تند؛ گاهي از کم کاري خودي ها به کش��ور 

جفا مي شود. 
جانشین فرمانده کل سپاه در امور بسیج عنوان کرد: ویژگي یک کار 
جهادي، در درجه اول نیت براي خدا اس��ت. در مرحله دوم تلاش و 
پیگیري مجدانه و در درجه سوم این است که مخالف داشته باشید. 
یعني با وجود مخالفت، کار مدیریت ش��ود و به نتیجه برسد. وي با 
تأکید بر حضور بسیج در صحنه تحولات کشور به ویژه بسیج اساتید، 
گفت: نامه اخیر استادان بسیجي در لبیک به بیانیه راهبردي مقام 

معظم رهبري باعث س��ربلندي بسیج شده اس��ت.  رئیس سازمان 
بسیج مستضعفین ادامه داد: لازمه رفتار جهادي و  تفکر بسیجي این 
است که راه را براي جوانان باز کنیم. جهاد به معناي ایثار و فداکاري 
و ازخودگذشتگي اس��ت و با اتخاذ رویکرد جهادي است که اعتلاي 
سازمان رقم خواهد خورد. وي همچنین ادامه داد: عرصه باید براي 
حضور نیروهاي انقلابي و جهادي و جوان آماده شود. ساختار نیز باید 
متناسب با رویکرد جهادي تعریف شود. به دلیل همین عدم تناسب 
است که مشکلاتي در کشور داریم و این نیاز به کمک استادان ممکن 

خواهد بود. 
سردار غیب پرور همچنین تأکید کرد: ریل ساختاري کشور باید عوض 
و ریل گذاري جدید انجام شود. البته در برابر هر تحولي مقاومت هم 
وجود دارد و  مخالفاني هستند، اما حیات مجدد بسیج هم در اعتلاي 

آن است. ما در کشور نیازمند یک فرمان گرداني هستیم. 

سردار غيب پرور:  لازمه رفتار جهادي، باز كردن راه براي جوانان است


